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PS 9/13 Ny eierform Bergsfjord samfunnshus. 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar at samvirkemodellen er den modellen som ønskes brukt ved 

omdanning av eierform for Bergsfjord Samfunnshus A/L. Endelig vedtak gjøres når 

representantskapet har fattet vedtak, og nye vedtekter legges frem til politisk behandling. 

Vedtak i Formannskap - 03.06.2013     

Loppa kommunestyre vedtar at samvirkemodellen er den modellen som ønskes brukt ved 

omdanning av eierform for Bergsfjord Samfunnshus A/L. Endelig vedtak gjøres når 

representantskapet har fattet vedtak, og nye vedtekter legges frem til politisk behandling. 

Enstemmig vedtatt. 

 

PS 10/13 Tertialregnskap 1. tertial 2013 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.4.13 til etterretning. Kommunestyret vil henstille til 

administrativt og politisk nivå at man fortsatt utviser økonomisk varsomhet, og at rådende 

budsjettdisiplin videreføres. 

Vedtak i Formannskap - 03.06.2013     

Loppa kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.4.13 til etterretning. Kommunestyret vil henstille til 

administrativt og politisk nivå at man fortsatt utviser økonomisk varsomhet, og at rådende 

budsjettdisiplin videreføres. 

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 03.06.2013     

Loppa kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.4.13 til etterretning. Kommunestyret vil henstille til 

administrativt og politisk nivå at man fortsatt utviser økonomisk varsomhet, og at rådende 

budsjettdisiplin videreføres. 

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Levekårsutvalget - 29.05.2013     

Loppa kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.4.2013 til orientering.  

Enstemmig vedtatt. 

 



PS 11/13 Høring - Anbudsruter med hurtigbåt i  kommende anbudsperiode 

2016-2025 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Hovedtrekkene i ruteforslaget støttes, men det må tas hensyn til at: 

 Rutetilbudet til/fra Hammerfest om søndagsettermiddag/kveld på videreføres i det nye 
rutetilbudet. 

 Det må legges inn signalanløp av Nuvsvåg og Sør-Tverrfjord slik at innbyggerne der kan reise til/ 
fra Alta og Hammerfest. 

 Ferge og hurtigbåtruter må samordnes. Ferga fra Nuvsvåg/Tverrfjord går kl 08.00, hurtigbåten fra 
Øksfjord til Alta/Hammerfest går kl 07.10.  Ruteforslaget innebærer at innbyggerne i Nuvsvåg og 
Tverrfjord har ikke mulighet til å rekke hurtigbåten fra Øksfjord. 

 Trafikale knutepunkt. Båtbytte må tilrettelegges på best mulig måte gjennom bruk av 
flytekailøsninger. Venterom og annen infrastruktur må oppgraderes og samlokaliseres slik at det 
tilfredsstiller de reisendes behov for rask og enkelt båtbytte. 

 Loppastedene er avhengig av å få ferskvarer og meieriprodukter sjøveien. Det må derfor 
etableres tilfredsstillende transportløsninger som ivaretar kvaliteten som denne type varer har.  

 Tirsdagsruta må opprettholdes. Denne er viktig for å  ivaretar kommunen( helse, drift, andre)  og 
næringslivets behov for å yte service og diverse tjenestetilbud til stedene i vestre Loppa. 
 

Forslagene fra fylkeskommunen hva angår anløp av mindre steder, krav til fartøy og til 

stasjoneringssted av fartøy støttes. 

For  øvrig vises til  høringsuttalelse gjort av kommunestyret i Loppa i  møte den 25.mai 2012 som er 

vedlagt saken. 

Vedtak i Formannskap - 03.06.2013     

Hovedtrekkene i ruteforslaget støttes, men det må tas hensyn til at: 

 Rutetilbudet til/fra Hammerfest om søndagsettermiddag/kveld på videreføres i det nye 
rutetilbudet. 

 Det må legges inn signalanløp av Nuvsvåg og Sør-Tverrfjord slik at innbyggerne der kan reise til/ 
fra Alta og Hammerfest. 

 Ferge og hurtigbåtruter må samordnes. Ferga fra Nuvsvåg/Tverrfjord går kl 08.00, hurtigbåten fra 
Øksfjord til Alta/Hammerfest går kl 07.10.  Ruteforslaget innebærer at innbyggerne i Nuvsvåg og 
Tverrfjord har ikke mulighet til å rekke hurtigbåten fra Øksfjord. 

 Trafikale knutepunkt. Båtbytte må tilrettelegges på best mulig måte gjennom bruk av 
flytekailøsninger. Venterom og annen infrastruktur må oppgraderes og samlokaliseres slik at det 
tilfredsstiller de reisendes behov for rask og enkelt båtbytte. 

 Loppastedene er avhengig av å få ferskvarer og meieriprodukter sjøveien. Det må derfor 
etableres tilfredsstillende transportløsninger som ivaretar kvaliteten som denne type varer har.  

 Tirsdagsruta må opprettholdes. Denne er viktig for å  ivaretar kommunen( helse, drift, andre)  og 
næringslivets behov for å yte service og diverse tjenestetilbud til stedene i vestre Loppa. 

 

Forslagene fra fylkeskommunen hva angår anløp av mindre steder, krav til fartøy og til 

stasjoneringssted av fartøy støttes. For  øvrig vises til  høringsuttalelse gjort av kommunestyret i 

Loppa i  møte den 25.mai 2012 som er vedlagt saken.  

Enstemmig vedtatt. 


